



## **Xingyu Zhu**

*Shanghai*

---

### **PRACTICE AREAS**

- Dispute resolution

### **PROFESSIONAL EXPERIENCE**

Ms. Zhu began her legal practice at AllBright Law Offices in 2020 and joined Han Kun Law Offices in March 2022.

Ms. Zhu specializes in commercial dispute resolution and has represented clients in litigation and arbitration cases involving share transfers, debt restructuring, private equity, intellectual property, leases, etc. With a solid legal foundation and problem-solving ability, Ms. Zhu is able to assist in dealing with complicated cases.

### **EDUCATION**

Ms. Zhu obtained her Bachelor of Law degree in 2017 and Master of Law degree in 2020, both from East China University of Political Science and Law. She also received an LL.M. degree from London School of Economics and Political Science in 2019.

### **QUALIFICATIONS**

Member of the PRC Bar

### **WORKING LANGUAGES**

Chinese, English



## 朱星羽

上海

---

### 业务领域

- 争议解决

### 工作经历

朱星羽律师自 2020 年起在上海市锦天城律师事务所工作，并于 2022 年 3 月加入汉坤律师事务所。

朱星羽律师专注于商事争议解决业务，代理过涉及股权转让、债务重组、私募基金、知识产权、租赁等领域的诉讼和仲裁案件。朱星羽律师具备扎实的法学基础和较强的问题解决能力，能够协助处理疑难复杂的案件。

### 教育背景

朱星羽律师于 2017 年取得华东政法大学法学学士学位，于 2019 年取得伦敦政治经济学院国际商法硕士学位，于 2020 年取得华东政法大学经济法学硕士学位。

### 执业资格

中华人民共和国律师执业资格

### 工作语言

中文、英文